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Δεν μπορεί να αποτελέσει συνολικά ή εν μέρει αντικείμενο
πώλησης, διαπραγμάτευσης, τροποποίησης, μετάδοσης ή/ και
διανομής με κάθε τρόπο. Το υλικό του ιστοτόπου διατίθεται με
άδεια Creative Commons Αναφορά Δημιουργού-Μη Εμπορική
Χρήση-Όχι Παράγωγα Έργα 4.0 Διεθνές. Το υλικό διατίθεται
αφιλοκερδώς για μη εμπορική προσωπική χρήση.

Όροι χρήσης του παρόντος ηλεκτρονικού αρχείου



Όταν η λέξη που συνοδεύει 
το άρθρο βρίσκεται σε ενικό 
αριθμό, τότε βάζουμε 
όμικρον! Δηλαδή, όταν 
αναφερόμαστε σε έναν 
άνθρωπο, όταν μιλάμε για 
τον ένα!

τον γιατρό

των γιατρών

Όταν η λέξη που συνοδεύει 
το άρθρο βρίσκεται σε 

πληθυντικό αριθμό, τότε 
βάζουμε ωμέγα! Δηλαδή, 

όταν αναφερόμαστε σε 
πολλούς ανθρώπους, όταν 
μιλάμε για τους πολλούς!

τον ή των;
Πότε βάζω όμικρον και πότε ωμέγα;
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Όταν η λέξη που συνοδεύει το άρθρο βρίσκεται σε πληθυντικό αριθμό, τότε βάζουμε ωμέγα! Δηλαδή, όταν αναφερόμαστε σε πολλούς ανθρώπους, όταν μιλάμε για τους πολλούς!





τον ή των;

Πότε βάζω όμικρον και πότε ωμέγα;
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